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Készült: Bakonykúti Önkormányzat Képviselő Testületének 2023. április 27-én 8.00
órakor megtartott rendes, nyilvános testületi üléséről.

Az ülés helye: Községháza
                         8046 Bakonykúti, Szabadság u. 41.

Jelen vannak: Marics József polgármester
Mészáros Imola alpolgármester
Varga Sándor képviselő
Szabó Zsolt képviselő

Távol maradt: Pusztay Krisztián képviselő

Tanácskozási joggal: Kovács Edit jegyző
Horváth Zoltán r. alezredes mb. rendőrkapitány
Sebők Gergely r. őrnagy alosztályvezető
Székesfehérvári Rendőrkapitányság 

NAPIREND ELŐTTI ESEMÉNY

Marics József polgármester:
Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, az ülést megnyitotta. Megállapította,
hogy az ülés határozatképes, tekintettel arra, hogy a megválasztott 5 fő képviselőből
4 fő az ülésen jelen van. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az ülésről hangfelvétel
készül.  Megkérdezte,  hogy  az  előterjesztett  napirenddel  kapcsolatban  van-e
hozzászólás,  észrevétel.  Mivel  hozzászólás,  észrevétel  nem  volt,  javasolta  a
Képviselő-testületnek a meghívóban szereplő napirend elfogadását.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
19/2023. (IV.27.) határozata

az ülés napirendjének elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2023.  április  27-i  ülés
napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

1) Beszámoló Bakonykúti  község közrendjének és  közbiztonságának 2022.évi
helyzetéről – Horváth Zoltán r. alezredes, mb. rendőrkapitány előterjesztésében
2) Javaslat a 2022. évi belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadásáról –
a jegyző előterjesztésében 
3) Javaslat a 2022. évi nem közművel összegyűjtött  szennyvíz közszolgáltatás
költségelszámolásának elfogadására – a polgármester előterjesztésében
4) Polgármesteri  tájékoztató  az  előző  ülés  óta  végzett  munkáról,  főbb
intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében
5) Egyebek



---------------------------------------

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA

1) Beszámoló Bakonykúti község közrendjének és közbiztonságának 2022.évi 
helyzetéről – Horváth Zoltán r. alezredes, mb. rendőrkapitány 
előterjesztésében

Marics József polgármester: 
Köszöntötte Horváth Zoltán rendőr alezredes megbízott  rendőrkapitányt  és Sebők
Gergely rendőr  őrnagyot.  A beszámolót  megköszönte,  azok kiküldésre  kerültek a
képviselők  részére.  Megkérdezte,  hogy  a  beszámolót  szeretnék-e  kiegészíteni
valamivel.

Horváth Zoltán r. alezredes mb. rendőrkapitány: 
A közbiztonság értékeléséhez nem kívánt kiegészítést tenni. Tulajdonképpen azért
jött  el,  hogy személyesen bemutatkozzon.  A volt  kapitány üdvözletét  tolmácsolta.
Elmondta a kapitányság életében nem lesz nagy változás, ha bárkinek problémája
van továbbra is a rendelkezésére áll mindenkinek a megfelelő csatornákon keresztül.

Marics József polgármester:
Elfelejtette a köszöntőjében megemlíteni, hogy kapitányváltás történt, de a sajtóból
értesülhettünk  róla.  A  tavalyi  beszámoló  óta  a  körzeti  megbízott  személyében  is
változás történt Kertész Tamás váltotta fel Hegedűs Pétert.
Elmondható valóban, hogy Bakonykútiban jó a közbiztonság és örül, hogy Kapitány
Úr jónak értékelte a kapcsolatunkat. Megemlítette még, hogy Móri Kapitánysággal is
jó kapcsolatot ápolunk, mivel hozzájuk tartoznak a környező települések. A maga
részéről  is  felajánlotta  a  segítségét  probléma  esetén.  Megköszönte  a  pozitív
együttműködést és a munkájukat.

Mészáros Imola alpolgármester:
Felvetette a sebességmérés kérdését.

Sebők Gergely r őrnagy: 
Volt  sebességmérés  a  faluban,  ami  civil  autóból  mozgó  ellenőrzés  keretén  belül
Rendszeres ellenőrzés nincs, éppen a jó közbiztonsági és közlekedési helyzet miatt,
de időnként előfordul.

Horváth Zoltán r. alezredes mb. rendőrkapitány: 
Örömmel nyugtázta, hogy Bakonykútiban olyan kevés közlekedési baleset történik,
hogy  nincs  létjogosultsága  a  rendszeres  sebességmérésnek.  Viszont  jelenleg  az
internetes  csalások  kerültek  előtérbe,  és  nagyon  gyorsan  áldozatul  esik  a
bankszámlánk, ezért erre kellene felhívni a lakosság figyelmét. A körzeti megbízott is
tud bővebb tájékoztatást adni esetleg egy rendezvény keretén belül.

Marics József polgármester:
Az őszi időszakban jó lenne a rendőrség bevonásával erről egy tájékoztatást adni a
lakosság részére.
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Szabó Zsolt képviselő:
Felvetette a játszótér környékére egy olyan sebességmérő kamera telepítését, mint
amilyen például Zámoly településen van, az esetleges gyorshajtók miatt.  Továbbá
megkérdezte, hogy az a rendőrség kezelésében van-e.

Sebők Gergely r őrnagy:
Zámolyon  az  önkormányzat  telepítette  a  sebességmérő  rendszer,  melynek  csak
akkor engedélyezett  a telepítése,  ha az útszakasz az önkormányzat  kezelésében
van.

Marics József polgármester:
Mivel  több  kérdés,  hozzászólás  nem  volt,  szavazásra  bocsátotta  a  rendőrségi
beszámoló elfogadását.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
20/2023. (IV.27.) határozata

Bakonykúti Község közrendjének és közbiztonságának 2022. évi helyzetéről
szóló beszámoló elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Bakonykúti  Község
közrendjének és közbiztonságának 2022. évi helyzetéről szóló beszámolót elfogadta.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

---------------------------------------

2) Javaslat a 2022. évi belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadásáról 
– a jegyző előterjesztésében 

Kovács Edit jegyző:
Emlékeztetett arra, hogy minden évben kötelezően ki kell jelölni egy témát a belső
ellenőrzésre, melyről  el kell  fogadni május 31-ig a beszámolót. Az elmúlt évben a
testületi  ülések  előkészítése,  rendeletek,  határozatok,  jegyzőkönyvek
nyilvántartásával  kapcsolatos  ellenőrzés  zajlott.  Minden  rendben  volt,  egy  olyan
javaslat  született,  hogy  a  lejárt  határidőjű  határozatokról  történjen  beszámoló  a
testületi  ülésen.  A  javaslatot  tárgyalta  a  testület,  és  úgy  döntött,  hogy  nincsen
szükség  a  beszámolóra,  mert  a  döntések  végrehajtásával  nincs  probléma,  és
felesleges  adminisztrációs  terhet  okozna.  A  beszámoló  ezt  a  tényt,  és  a  belső
ellenőrzés jogszabályban foglalt elemeit rögzíti.

Kérdés  hozzászólás  nem  hangzott  el  így  szavazásra  bocsátotta  a  napirend
elfogadását.
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A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő rendeletet alkotta:

Bakonykúti Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
21/2023. (IV. 27.) határozata

a 2022. évi belső ellenőri éves összefoglaló jelentés elfogadásáról

Bakonykúti Község Önkormányzat képviselő-testülete a 2022. évi belső ellenőrzésről
szóló beszámolót – az abban foglalt megállapításokkal együtt - elfogadja és felkéri a
jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

---------------------------------------

3) Javaslat a 2022. évi nem közművel összegyűjtött szennyvíz közszolgáltatás
költségelszámolásának elfogadására – a polgármester előterjesztésében

Marics József polgármester:
Az elszámolás elfogadását jogszabály előírja, másrészt a költségelszámolás képezi
az alapját a térítési díjnak. Ezt csak a közületek fizetik a lakosság rezsicsökkentett
áron fizet. 

Kérdés  hozzászólás  nem  hangzott  el  így  szavazásra  bocsátotta  a  napirend
elfogadását.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
22/2023. (IV.27.) határozata

a 2022. évi nem közművel összegyűjtött szennyvíz közszolgáltatás
költségelszámolásáról

Bakonykúti  Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2022.  évi  nem közművel
összegyűjtött  háztartási  szennyvíz  közszolgáltatás  költségeinek  elszámolását
elfogadta.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

---------------------------------------

4) Polgármesteri  tájékoztató  az  előző  ülés  óta  végzett  munkáról,  főbb
intézkedésekről, eseményekről – a polgármester előterjesztésében
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Marics József polgármester  :
A  kiküldött  anyagból  két  dologra  térne  ki.  Kappel  Edit  féle  kérelem miatt  jegyző
asszonnyal úgy döntöttek, hogy beszerzik minden külső hatóság állásfoglalását. Egy
közérdekű bejelentés is érkezett, ami Jegyző asszony hatásköre, ő fogja kivizsgálni.
Megmutatta  a település térképen hol  helyezkedik  el  a  tulajdonos területe,  hol  és
milyen irányban szeretne az erdősávon keresztül a telkére bejutni. Az erdősávban
nagyon sok száraz korhadt fa van, kért árajánlatot ennek a kivágására. A kérelmező
minden költséget átvállal és úgy nyitja meg az utat, ahogy az önkormányzat előírja.
Az  ő  véleménye  az,  hogy  fogadja  el  testület  a  kérelmét,  de  amíg  minden
hozzájárulás nem érkezik be addig nem tárgyalja ezt a testület.

A  másik  téma  a  hulladékgazdálkodás  kérdése.  2023.  július  1-től  már  nem
önkormányzati, hanem állami feladat a hulladékgazdálkodás, amelyet a koncessziós
szerződés értelmében a Mol Zrt. fog ellátni, így az önkormányzatoknak már nem lesz
érdemi  ráhatásra  a  hulladékszállítással  kapcsolatos  feladatra  és  problémákra.  A
Társulási Tanács 2023. április 24.-i rendkívüli ülésére azért került sor, mivel a Mol
Zrt. arról tájékoztatta a Társulást, hogy a KEHOP EU-s pályázati projektek kertében a
Társulás  által  megépített  hulladékgazdálkodási  létesítményeket  és  beszerzett
gépeket nem a pályázatban meghatározottak szerint, egy részüket egyáltalán nem
kívánja  használni.  Ez  esetben  viszont  a  Társulásnak  a  projekt  kertében  kapott
támogatást  vissza  kellene  fizetni.  De  azt  is  jelezte  a  Mol  Zrt.,  hogy  a  jelenlegi
közszolgáltatókkal  csak  abban  az  esetben  köt  2023.  július  1-től  alvállalkozói
szerződést,  ha  azok  2023.  április  30-ig  rendelkeznek  a  hulladékgazdálkodási
létesítmények és eszközök használatára jogosító szerződésekkel.  Ez jelenleg egy
feloldhatatlan  ellentmondás,  amelynek  megoldásához  a  Társulás  kormányzati
segítséget  kért,  de  megoldás  még  nincs.  A  Társulási  Tanács  elfogadta  a
létesítmények és eszközök használtba adására vonatkozó előterjesztést, ugyanakkor
elfogadott  egy  olyan  határozatot  is,  amelyben  felhívja  a  tag  önkormányzatok
figyelmét  arra,  ha  a  pályázat  keretében  megépített  létesítmények  és  eszközök a
jövőben  nem  a  pályázati  feltételek  szerint  kerülnek  hasznosításra,  akkor
visszafizetési kötelezettségünk keletkezik. 
2024-ben kell majd erről a lakosságot értesíteni, addig marad változatlanul minden.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el a polgármesteri tájékoztatóval kapcsolatban,
szavazásra bocsátotta a napirendi pontot.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
23/2023. (IV.27.) határozata

polgármesteri beszámoló elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  a  polgármester
beszámolóját az előző ülés óta eltelt időszakban végzett munkájáról.

Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester
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5) Egyebek

a.)Védőnői mérlegasztal beszerzés

Marics József polgármester:
Tájékoztatta  a  testületet,  hogy  2  kisgyermek  is  fog  hamarosan  születni,  ezért  a
védőnő  kérte  a  mérlegasztal  beszerzését.  Erre  a  fedezet  a  költségvetésben
biztosított, a tervezett asztal a többi bútorhoz illeszkedő lesz. 
Kérte a képviselők szavazatát az ügyben.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
24/2023. (IV.27.) határozata

védőnői mérlegasztalra benyújtott árajánlat elfogadásáról

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Csillagpor 99 Kft.
(8046  Bakonykúti,  Petőfi  u.  4.  adószáma:  14456882-2-07)  85.000.-Ft+ÁFA
árajánlatát a védőnői mérlegasztal gyártására.

Határidő: azonnali
Felelős: polgármester

---------------------------------------

b.) Temetőben fakivágásról árajánlat

Marics József polgármester:
Már évek óta húzódik ez a kérdés, többen panaszkodtak,  hogy a síremlékeket a
gesztenyefa gyökerei megrongálják, a tuják is elszáradtak és szintén beszennyezik a
síremlékeket. A tuják közül rengeteg elszáradt, ezért azt egy méter magasságban
szeretnénk levágatni, majd esetleg később kivenni őket.
Kiküldésre került az ajánlat, amiben részletesen le van írva mennyi lenne a költsége. 

Varga Sándor képviselő:
Javasolta,  hogy  a  tujákat  most  vágják  ki  mert  a  megváltozott  klíma  miatt
folyamatosan kiszáradnak, felesleges kétszer dolgozni velük.

Marics József polgármester:
Véleménye szerint a kivágás esetén is megfelelő az árajánlat, egyeztetni fog majd a
vállalkozóval. Kérte az árajánlat elfogadását a módosított javaslat szerint.
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A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
25/2023. (IV.27.) határozata

Fakivágásra benyújtott árajánlat elfogadásáról

Bakonykúti  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  elfogadja  az  Agrofauna Bt.
(8052 Fehérvárcsurgó, Ifjúság u. 8.)  207.000,-Ft  + Áfa árajánlatát  a temetőben 2
darab gesztenyefa kivágására, tuják kivágására és ágdarálására.
 
Határidő: folyamatos
Felelős: polgármester

---------------------------------------

c) A Könyvtár nyitva-tartása

Mészáros Imola alpolgármester:
A könyvtár nyitva-tartásának módosítását kéri a testülettől, amit a Vörösmarty Mihály
Könyvtár  vezetőségével  már  egyeztetett.  Heti  egyszer,  csütörtökön  lenne  nyitva
délelőtt  és délután.  Van egy könyvklub,  ami  havi  egyszer  van és egy filmklub is
működni fog. 14 filmet kötelező ebben az évben levetítenie. Így kéthetes váltásban
lenne  a  két  klub.  A  jövőben  energetikai  szempontból  is  érdemes ezt  figyelembe
venni, így némi pénzt lehetne megspórolni, illetve a takarítás is csökkenne.
A téli rövidített nyitvatartási időt 2023. április 15. napjáig fogadtuk el, így ezt most
lehet  megváltoztatni.  A  megyei  könyvtár  jelezte,  hogy  már  több  településen  így
működik a könyvtár a fűtési szezon eleje óta.

Marics József polgármester:
Véleménye  szerint  a  Megyei  Könyvtár  javaslatát  vegyük  figyelembe.  Kérte  a
Képviselő-testület  szavazatát  a  heti  egy  napon,  csütörtökön  történő  nyitva  tartás
elfogadásáról.

A  Képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenvélemény  és  tartózkodás  nélkül  a
következő határozatot hozta:

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testületének
26/2023. (IV.27.) határozata
a Könyvtár nyitva-tartásáról

Bakonykúti Község Önkormányzat Képviselő-testülete 2023. május 1-től a Könyvtár
nyitva-tartását az alábbiak szerint fogadja el:
  
Csütörtök: délelőtt   9.00 - 12.00

       délután 16.00 - 19.00
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Határidő: 2023. május 1.
Felelős: polgármester

---------------------------------------

Egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester megköszönte az ülésen
való részvételt, majd az ülést bezárta.

K. m. f.

Marics József Kovács Edit
polgármester jegyző
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